

Report of the Superintendent of Insurance on the administration of the *Investment Companies Act*, for the fiscal year ended March 31, 1978, pursuant to section 27(1) of the said Act, Chapter 33, Statutes of Canada, 1970-71-72.

Report of the Superintendent of Insurance on the administration of the *Pension Benefits Standards Act* for the fiscal year ended March 31, 1978, pursuant to section 22 of the said Act, Chapter P-8, R.S.C., 1970.

Capital Budget of VIA Rail Canada Inc., for the year ending December 31, 1978, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1978-3020, dated September 27, 1978, approving same.

Capital Budget of Petro-Canada for the financial year 1976, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1976-1963, dated July 29, 1976, approving same.

Capital Budget of Petro-Canada for the financial year 1977, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1976-3275, dated December 23, 1976, approving same.

Capital Budget of Petro-Canada for the financial year 1978, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1977-3594, dated December 22, 1977, approving same.

Supplementary Capital Budget of Petro-Canada for the financial year 1978, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1978-1995, dated June 16, 1978, approving same.

Copies of Reports of the Administrator under the *Anti-Inflation Act*, pursuant to section 17(3) of the said Act, Chapter 75, Statutes of Canada, 1974-75-76, respecting certain compensation plans, as follows:

1. The County of Antigonish Municipal School Board, Antigonish, Nova Scotia and the group of its conveyance and maintenance supervisors. Order dated July 7, 1978.

2. The Board of Police Commissioners of the Corporation of the Municipality of Delta, British Columbia and its municipal police group represented by the Delta Municipal Police Association. Order dated July 14, 1978.

3. Domtar Chemicals Limited, Sifto Salt Division, Goderich, Ontario and the group of its mine employees represented by the Canadian Chemical Workers Union, Local 16. Order dated July 7, 1978.

4. Domtar Packaging Limited, Trenton, Ontario and the group of its hourly plant employees represented by the Canadian Paperworkers Union, Local 1470. Order dated July 7, 1978.

Rapport du Surintendant des assurances concernant l'exécution de la *Loi sur les sociétés d'investissement* pour l'année financière close le 31 mars 1978, conformément à l'article 27(1) de ladite loi, chapitre 33, Statuts du Canada, 1970-71-72.

Rapport du Surintendant des Assurances sur l'administration de la Loi sur les normes de prestations de pension pour l'année financière close le 31 mars 1978, conformément à l'article 22 de la ladite loi, chapitre P-8, S.R.C., 1978.

Budget d'établissement de VIA Rail Canada Inc., pour l'année se terminant le 31 décembre 1978, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1978-3020, en date du 27 septembre 1978, approuvant ledit budget.

Budget d'investissement de la Société Petro-Canada pour l'année financière 1976, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1976-1963, en date du 22 décembre 1977, approuvant ledit budget.

Budget d'investissement de la Société Petro-Canada pour l'année financière 1977, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P., 1976-3275, en date du 23 décembre 1976, approuvant ledit budget.

Budget d'investissement de la Société Petro-Canada pour l'année financière 1978, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P., 1976-3594, en date du 22 décembre 1977, approuvant ledit budget.

Budget d'investissement supplémentaire de la Société Petro-Canada pour l'année financière 1978, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1978-1995, en date du 16 juin 1978, approuvant ledit budget.

Copies de rapports du Directeur en vertu de la *Loi anti-inflation*, conformément à l'article 17(3) de ladite loi, chapitre 75, Statuts du Canada 1974-75-76, concernant certains régimes de rémunérations, à savoir:

1. Conseil scolaire municipal du comté d'Antigonish, Antigonish, Nouvelle-Écosse, et le groupe des surveillants de son service des transports et de l'entretien. Ordonnance en date du 7 juillet 1978.

2. Conseil des commissaires de police de la Corporation municipale de Delta, Colombie-Britannique, et le groupe de ses policiers municipaux représenté par la Delta Municipal Police Association. Ordonnance en date du 14 juillet 1978.

3. Produits chimiques Domtar Limitée, Division du Sel Sifto, Goderich, Ontario, et le groupe de ses mineurs représenté par la Canadian Chemical Workers Union, section 16. Ordonnance en date du 7 juillet 1978.

4. Emballages Domtar Limitée, Trenton, Ontario, et le groupe de ses employés d'usine à taux de rémunération horaire, représenté par le Syndicat canadien des travailleurs du papier, section 1470. Ordonnance en date du 7 juillet 1978.